



Referat af bestyrelsesmøde

Onsdag d. 18. juni 2025 kl. 19 i klubhuset

Indkaldte deltagere: Karin Wulff, Alvilda Paulmann, Jens Z. Buhl, Anne Flander, Gitte Petersen, Maia Friberg, Hanne Lysdahl Boldsen.

Afbud: Jens Z. Buhl

I. Mødeåbning

Valg af referent: Anne

II. Nye punkter

- **Foreningernes dag den 16. august**

På initiativ af 3 lokale idrætsforeninger er PKPK inviteret til at deltage i Foreningernes Dag lørdag den 16. august. Arrangementet afholdes på Præstø Stadion og ved kajakklubben for vores vedkommende.

Vi vil gerne deltage sammen med de andre foreninger. Der skal dels være en stand på Præstø Stadion, dels en "station" ved kajakklubben, hvor nysgerrige kan se klubben og måske prøve kajak eller board. Der er dog ferie hos mange bestyrelsesmedlemmer den 16. august, så det kan være svært med bemanning. Der undersøges derfor pt., om der kan skaffes instruktører til intro af vores vandsportsaktiviteter ved kajakklubben og bemanning til en stand på stadion.

Anne lægger opslag ud i instruktørgruppen for at skaffe flere hjælpere til den dag. Dette gøres inden vi melder til/fra til arrangementet.

Evt. kan vi nøjes med at have en stand på Stadion med plancher, kajak, board og tilbehør.

- **Blåt eventyr uge 32**

4.-6. august. Samarbejde mellem Svømmeklub, Sejlklub og Kajakklub

Anne Sofie Overgaard er tovholder

Fast børnegruppe, som melder sig på og kommer de tre dage

Maja har været til møde og kontakter ASO for at høre, hvor langt man er i planlægningen.

Hvad forventes der af os? Hvor mange hjælpere mm.

Maja skriver tilbage til bestyrelsen, når hun ved mere.

- **Maling af nyt kajakhus**

Vi forsøger at få malet kajakhuset torsdag den 26. juni, inden der bliver sejlet tur.

Hanne laver opslag i gruppen

Pensler og maling er i klubhuset.

- **Opbevaring af bro om vinteren**

Vi undersøger, om broen kan ligge i klubhuset. Det er nemmest, da der ikke skal indregnes transport mm. Hvis ikke, må vi finde alternativer.

Broen kan evt. tages op i forbindelse med standerstrygningen.

- **Reparation af kajaker**

2 kajaker mangler finnesystem. Maja køber, så det kan ordnes.

Maja indkøber også nye elastikker og snore.

- **Afvaskning af kajaker**

Alvilda laver et opslag om, at man skal huske at aftørre og rengøre kajakerne efter sejlads. Og fjerne vand fra cockpittet. Dette gøres i gruppen for alle medlemmer.

- **Gammel bro**

Der er uklarhed om ejerskabet af broen. Er det klubbens eller kommunens?

Gitte kontakter kommunen omkring dette.

Derefter tages der beslutning om, hvad der skal gøres med den.

- **Trailer**

Opfølgning på udlån af trailer. Evt. revidering af lånedokument

- **Afregning af el**

Præstø Roklub kontaktes for afregning af vores elforbrug hos dem ifb. med vores afholdte arrangementer over sæsonen.

III Evt.

Nyt møde? Dato og sted.

Den 19. august kl. 18 hos Anne

Foreløbige punkter: Standerstrygning, Stormudvalg, Broen, Simply Mail

